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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 26.02.2021 

 
 
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  26.02.2021, ora 1000, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 10 consilieri 
locali, din totalul de 11 consilieri locali, fiind absent  motivate dl. Mocanu Vasile.. 
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită. 
              Participă la ședință d-l Zamfir Vasile, consilier în cadrul ADIV Vaslui și d-na Popescu Cristina 
care se ocupă de zona 4 Bârlad, care au fost invitați de dl primar în legătură cu taxa de salubritate 
stabilită pe comuna Ciocani  .  
               Domnul Zamfir explică că activitatea ADIV se desfășoară pe 5 zone, stabilite pe județ , zona 
Bârlad fiind zona 4 , pe fiecare zonă există un operator de salubritate, iar la Roșiești se depozitează la un 
singur operator –Romprest , la Ciocani lucrează Urbana Bistrița  ca operator pentru deșeuri menajere.  
              ADIV este o asociație a comunelor care lucrează în numele și pentru UAT-uri ,fără bani, banii 
sunt din taxele încasate de la UAT-uri . 
             Dl. Zamfir- dumneavoastră aveți 1820 de locuitori ,pentru care ar trebui să se plătească lunar 
5900 de lei lunar , din acesti 5900 lei , taxa este calculată la cantitatea de deșeuri pe care o generează 
cetățeanul. Deocamdată nu s-a plătit aici decât o lună , dar dacă se plătesc banii , d-voastră ați avea un 
excedent de aprox. 50 mii lei . 
            Dl. Hazu – unde nu s-a plătit taxa decât o lună?  
            Dl. Zamfir – taxa s-a plătit numai pe luna februarie 2020. Mai mult de 4,7 tone nu s-a încasat, 
restul banilor încă nu s-au încasat. 
            Dl. Zamfir -  evidența o ținem așa , număr de beneficiari, taxă , valoare , cantitate deșeuri. La 
sfârșitul anului dacă există un excedent , acesta se utilizază în system. D-voastră dacă achitați taxa pe 
anul trecut , d-voastră veți avea un excedent de aproape 600 milioane sau 500 și ceva de milioane , din 
acesti bani ne faceți o hârtie și imediat cumpărăm pubele , că vreți să treceți la colectarea din poartă în 
poartă , acolo unde se poate, așa am înțeles, diferența, nu știu câte case aveți în comună,  veți mai 
cumpăra 200 de pubele și vă faceți treaba. 
            Dl. primar- déjà am încheiat contract pentru pubele, acele pubele vor fi aduse în 15 zile, pentru 
că am dorit culoarea neagră , cu plata la 90 de zile , va fi pentru fiecare familie în parte cite o pubelă pe 
process-verbal , cu instrucțiuni, am vorbit cu dl. președinte , aceste pubele vor fi trecute prin ADIV . 
             Dl. Zamfir- ca să poată fi achitate din suma aia a d-voastră . 
             Dl. primar- exact.  
             Dl. Hazu – nu trebuia să ne prezentați și nouă 3 oferte?  
             Dl. Zamfir- o pubelă nu costă atât de mult ca să fie o suspiciune atât de mare. 
             Dl. primar- această ofertă pe care a achiziționat-o domnul de la achiziții, a fost trimisă pe mail-
ul Primăriei . Nu trebuie eu să caut  oferte, eu nu sunt la achiziții. 
             Dl Hazu – de ce nu ? D-voastră faceți toate achizițiile?  Numai unul singur a trimis oferta?  
             Dl. primar – toate ofertele vin pe mail-ul Primăriei . Este calitate superioară . 
             Dl Hazu – am văzut că a mers în pierdere firma asta anul trecut. 
             Dl. Lăzărescu- cum să nu meargă în pierdere daca încasați niște bani și nu s-au făcut serviciile. 
             Dl. Zamfir – d-voastră ați plătit vreun ban ca sa-mi spuneți mie că am încasat și nu v-am făcut 
serviciile?  
             Dl. Lăzărescu- sigur.  
             Dl. Tofan- eu am plătit. 
             Dl. Zamfir- d-voastră la I.I C. (SRL ) ? 
             Dl. Tofan – da.     
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             Dl. Zamfir – noi am venit să vă ajutăm.   Un system bun este acolo unde se poate colecta 
gunoiul , să punem containere cât mai aproape, 200 de metri nu este o distanță mare , taxa este stabilită 
la nivel județean de 5 lei, noi am încercat anul ăsta s-o ținem pe loc și dacă oamenii ar înțelege că 
trebuie să plătească , atunci la un moment dat ar putea să se mențină  , sau să și scadă, dar dacă în loc                    
de 1000 de locuitori plătesc 500 atunci nu este bine.  În momentul în care se trece la tariful din poartă în 
poartă, atunci tariful ar fi mai mare cu 170 lei .  Pe vârful dealului va trebui să puneți pubelele cât mai 
aproape. 
             Dl. primar- cum adică tariful este mai mare? 
             Dl. Zamfir- taxa rămâne aceeași , tariful este altceva , la d-voastră este vorba de 8- 10 tone de 
deșeuri , în situația în care cantitatea de deseuri este mai mare decât se plătește , diferența se va plăti din 
bugetul local.  
             Dl. Hazu- noi cum aflăm greutatea , dacă-i mai mare sau mai mică?  
             Dl. Zamfir- pentru asta îl avem pe dl. viceprimar care merge împreună cu mașina și dacă este 
nevoie, și oricine poate să meargă la stația de la Bârlad, să cîntărească acea mașină  de gunoi, exită bon 
de cântar , există anexa 3 de însoțire a mașinii, oricând puteți verifica cantitatea și calitatea serviciilor.   
            Din momentul în care se va trece la colectarea din poartă în poartă ,cel puțin o să aveți 4 tone, o 
să aveți săptămânal . 
             Dl.Lăzărescu- dacă s-ar încasa taxa aceasta , nu credeți că ați încasat prea mult ? 
             Dl. Tofan – dati-mi banii înapoi.  
             D-na Popescu- aveți HCL prin care a trecut IIC ? 
             Dl. Zamfir- unde ați dus gunoiul? 
             Dl. Tofan - n-am dus nicăieri stimate domn, în capătul satului. Se duc și alții. Eu am făcut o 
groapă în spatele casei și i-am dat foc, n-a venit unul să-mi ia o sticlă. Mi-a pus 4 tomberoane într-un 
colț, acolo unde aduc gunoi toți de la țară. 
             Dl. Zamfir- nimeni nu pune la dispoziție decât un container sau o pubelă  la un IIC. 
             Dl. Tofan – dacă îmi aducea un tomberon mare în fața porții ,nu spuneam nimic, eu cu ce să duc 
gunoiul la tomberon?  
             Dl. Zamfir- nimeni nu pune la IIC la dispoziție decât contra cost prin chirie sau prin vânzare, d-
voastră aveți autorizație, plus banii care s-au oprit cînd s-a dat încălzirea la oameni? 
             Dl. Zamfir- banii trebuie să fie în contabilitate.  
             Dl. Lăzărescu- vorbim de menajer. 
             Dl. Zamfir- de menajer, reciclabilele nu intră în plata asta. 
             Dl. Lăzărescu – cum se procedează? 
             Dl. Zamfir- se dau gratuit , mai mult ambalaje , ori la Priscom și vă dă 100 lei/tonă, ori le lăsați 
în sistemul  nostru și le dați gratuit.  
             Dl. Lăzărescu- dacă facem cu Priscomul și cu menajer ? 
             Dl.Zamfir – nu, numai cu operatorii din system, pentru asta s-a făcut licitație. 
             Dl Zamfir – operatorul are numai 2% profit.  
             Dl. Lăzărescu- trebuie sortate. 
             Dl. Hazu – ne puteți spune când vor veni? 
             Dl. Zamfir-da  și vor ridica gratuit reciclabilele. Vom pune în legătură directorul cu dl. primar, o 
dată pe lună vine și vă ridică gunoiul. 
             Dl.Lăzărescu- măcar să scadă din taxa pe care o plătim. 
             Dl Zamfir- atunci le duceți d-voastră. 
             Dl.Lăzărescu – dl. primar ar putea să ne aducă un tomberon mai aproape. 
             Dl. Zamfir- sfatul meu este să duceți gunoiul unde sunt tomberoanele pînă se cumpără pubelele. 
             D-na Giușcă- e vorba de  6 containere.  
             Dl Lăzărescu -noi nu putem ști câte containere avem la nivel de comună ? 
             Dl. viceprimar- cred că  21 sunt.   
             Dl Zamfir- noi avem un inventar, 24 de containere. 
             Dl. Zamfir- cît costă pubelele? 
             Dl. primar- în jur de 1,5 miliarde lei.  
             Dl. Hazu – dl. primar nu știm calitatea pubelei. 
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             Dl. primar- noi avem un contract în care se specifică calitatea pubelei , sunt făcute la Sibiu de o 
firmă românească ,la momentul în care vine mașina puteți veni d-voastră și verificați calitatea și avem 
posibilitatea să le returnăm. 
             Dl. primar- taxa se va plăti din august 2020. 
             Dl. Hazu – poate-s bune dar noi punem răul în față. 
             Dl. primar- putem să le refuzăm. 
             Dl. Tofan- câte containere sunt? Dl. Cătălin Toronilă a mai cărat el cu buldo cîte una.  
             Dl. Hazu – acum am înțeles , a spus dl. primar că nu mai plătim din ianuarie anul trecut , vom 
plăti taxa din august.  
             Dl. primar- eu am avut o discuție cu dl. președinte ieri , dacă se cumpără pubelele nu se mărește 
taxa,  eu acum sunt la current cu salubrizarea în comuna Ciocani.  
             Dl. Zamfir- nu taxa, ci tariful. 
             Dl.Lăzărescu – pe cite luni plătim taxa pe 2020? 
             Dl. primar- alea 4 luni nu le plătim, nu sunt nici încasați , nici nu le plătim. 
             Dl. Hazu – se plătește din august ,  5 luni, vorbim de anul trecut.     
             Dl. Hazu – d-voastră cum ați luat gunoiul dacă noi nu l-am pus acolo? 
             Dl. Zamfir – noi avem niște cantități transmise de d-voastră. 
             Dl. Hazu- n-a scos nimeni gunoi în stradă, figurați cu niște cantități.  Ați spus că se cîntăreste 
mașina, d-voastră spuneți acum că vi s-au dat niște cantități din contabilitate ? 
             Dl. primar-  cei care au plătit 4 luni , banii li se vor duce în continuare în umătoarele 4 luni , la 
momentul  în care se vor pune pubele la fiecare familie în parte, din containerele de metal pe care le 
avem acum dispersate în comună, se va duce câte un container la fiecare firmă în parte, care are sediul 
pe Ciocani, atunci dl. Lăzărescu va primi un container , d-na Giușcă va primi un container, societățile și 
o să aibă și pubelă , acolo unde mașina nu are acces , cetățenii vor fi informați ca în ziua în care vine 
gunoiul , drumurile sunt accesibile . 
             Dl. Tofan – să văd dl. primar dacă-mi aduceți, să văd dacă vă țineți de cuvânt? 
             Dl. primar – nu vă aduc d-voastră, ci la societate. 
             Dl. Zamfir- un singur container să fie pentru sticlă. 
             Dl. primar – fiecare comună din județul Vaslui a avut aceleași probleme ca noi .   
             Dl. Lăzărescu- numai că sunt comune care întâi au pus pubela și după aia au încasat. 
             Dl. primar- vorbim de Ivești, de Zorleni, am fost consilier pe vremea d-lui Munteanu și toți îl 
luau , când esti consilier este ușor să spui că fură , că este golan, curvar, vorba d-lui să nu fii primar.  
             Dl. Zamfir- despre reciclabile , scrieți frumos , 6,5 tone trebuie să fie reciclabile, trebuie să aveți 
grijă ce puneți în pubele, nu puneți cenușă, crengi . Dl.viceprimar merge la fiecare om la poartă și îi 
spune ce nu trebuie să pună în pubelă . 
            Dl. primar- la fiecare problemă o să vă invităm aici dl. Zamfir. 
            Dl. Zamfir și d-na Popescu multumesc pentru invitație și părăsesc sala de ședințe. 
            Dl. Hazu- să fie un înlocuitor al secretarului care să aibă studii de specialitate cînd d-na secretar 
este în concediu.   
            Este invitat dl. Turcu pentru a fi întrebat dacă a consemnat în procesul-verbal de ședință din 
29.12.2020 ceea ce s-a discutat în ședința de Consiliu local. 
            Dl. Tofan- dl  Turcu de ce nu ați consemnat în procesul-verbal din 29.12.2020 ceea ce s-a 
discutat în ședință? 
            Dl. Turcu- eu vreau să văd procesul-verbal din ianuarie 2021. 
            D-na Giușcă- era treaba d-voastră să întocmiți procesul-verbal și să-l publicați pe site. 
            Dl. Hazu- mai am o propunere , d-na  secretar să fie înlocuită de altcineva , cum este dl. Merlan 
sau altcineva , un înlocuitor al d-voastră care are studiile necesare. 
            Dl. primar-  dl. Turcu avea dată o dispoziție . 
            D-na Giușcă-  de ce procesul-verbal din 29.12.2020 nu este semnat și publicat? 
            Dl. Turcu- eram în concediu. Eu doresc să nu mai fiu eu secretar pentru că nu am studii de drept. 
            D-na Giușcă- puteați să refuzați cînd ați fost solicitat. 
            Dl. Turcu- am spus asta și conducerea mi-a spus că pot să mă duc să atac în instanță. 
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            Se prezintă procesul –verbal de la ședința anterioară , se supune la vot și se aprobă cu 6 voturi 
pentru și 3 voturi împotrivă( dl. Năstase , dl. Dobrin și dl. Petrovici). 
           D-na secretar solicită să se facă propuneri pentru alegerea unui președinte de ședință pe o 
perioadă de 3 luni. 
           D-na Giușcă – propune pe dl. Dobrin . 
           Dl. Tofan – propune pe dl. Hazu. 
           Dl. Petrovici propune pe dl. Dobrin. 
           Se prezintă proiectul de hotărâre , referatul de aprobare . 
           Dl. Tofan prezintă avizul comisiei de specialitate favorabil. 
           Supusă la vot prima propunere se aprobă cu 6 voturi pentru ca dl. Dobrin să fie președinte de 
ședință pentru 3 luni și 3 abțineri. 
           Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi . 
           D-na secretar – mai este vorba de un proiect de hotărâre privind unele măsuri referitoare la fluxul 
de călători și stațiile de îmbarcare/debarcare a călătorilor din UAT Ciocani pentru suplimentarea ordinei 
de zi , dacă sunteți de accord .  Este vorba de o adresă a Consiliului Județean Vaslui nr. 2100 
/10.02.2021 , înregistrată la Primăria comunei Ciocani la nr. 588/19.02.2021 , care mi-a fost dată în ziua 
de 24.02.2021 , după ce am întocmit convocarea pentru ședință . De altfel nu este prima dată când dl. 
primar îmi dă cu întârziere adresele.  
           Consilierii sunt întrebați dacă sunt de accord cu suplimentarea ordinei de zi cu acest proiect de 
hotărâre , nefiind de accord.   
           Dl. Dobrin – vreau să vă spun că la ședința trecută nu s-a respectat ordinea de zi . 
           Dl. Hazu- din ce cauză  nu s-a respectat ordinea de zi? 
           D-na secretar- dl. primar a vorbit de gunoi. 
           Dl. Dobrin- dl. primar are voie să vorbească orice vrea. 
           Dl. Hazu - și consilierii au voie să tacă , nu?  
           Dl. Dobrin- ați încălcat ordinea de zi . 
           D-na secretar-  dl. Dobrin sunteți consilier la al -3-lea mandat, ar trebui să știți legea pe de rost. 
           D-na secretar-   dar azi avem pe ordinea de zi problema cu gunoiul , că s-a discutat de gunoi? 
           Dl. Dobrin- eu în ședință respect numai ce-i în ordinea de zi. 
           Dl. Hazu- dl. primar ați spus că ne arătați și nouă buletinul de analize la apă , ni-l arătați și nouă? 
           Dl. Dobrin- trebuia vorbit numai în legătură cu școala , cu legea 416 , nu cu gunoiul. 
           Dl. Hazu- de ce nu ne arătați buletinul de analize acum?  
           Dl. primar- o să vi-l arăt. 
           Dl. Dobrin- ca președinte de ședință eu conduc ședința, nu d-na secretar,  nici dl. primar , eu 
răspund de procesul-verbal , altfel eu nu semnez procesul-verbal.  
           D-na secretar- d-voastră respectați legea , v-am dat extras din lege cu atribuțiile președintelui de 
ședință . 
           Dl. Tofan- ați citit legea ca să vedeți ce atribuții aveți? 
           Dl. Diaconu- ce motive aveți?  
           Dl. Tofan- nu puteți să-mi puneți pumnul în gură , respectați legea! 
           Dl. Diaconu- să-l lăsăm să conducă ședința. 
           D-na secretar – cu referire la adresa Consiliului Județean Vaslui nr. 2100/10.02.2021 , înregistrată 
la Primăria comunei Ciocani la nr. 588/19.02.2021,  domnule primar de ce nu  mi-ați dat adresa la timp? 
           Dl. primar –eu am dat adresa la timp, să-l chemăm pe dl. Șoitu să-l întrebăm.. 
           Dl. Șoitu este invitat în ședință și întrebat de dl. primar – de cite ori domnule Șoitu îmi aduceți 
corespondența mie , o semnez și v-o dau înapoi în aceeași zi? 
           Dl. Șoitu- da. 
           Dl. Petrovici- este corect , dacă i-a dat-o pe 24.02.2021. 
           Dl. Lăzărescu – noi nu știm nimic de suplimentarea ordinei de zi. 
           Dl. Tofan- deci el e vinovatul, dl. Șoitu? 
           Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind constatarea încetării de drept , 
înainte de expirarea duratei normale, prin demisie, a mandatului de consilier local al domnului Ifteme 
Neculai, referatul de aprobare și demisia d-lui Ifeme Neculai.. 
           D-na secretar - prezintă  referatul constatator și raportul compartimentului de resort .   
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            Comisia juridică, de disciplină, pentru activităţi economico-financiare și comisia pentru activități 
social-culturale, culte , învățământ, sănătate și familie , pentru muncă și protecție socială, protecție copii, 
tineret și sport prezintă avizele favorabile la proiectul de hotărâre. 
            Consiliul local ia act de demisia d-lui Ifteme Neculai din funcția de consilier local.  
            Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre privind revocarea hotărârii 
Consiliului local nr. 32/31.07.2020 privind  trecerea din domeniul privat în domeniul public al comunei 
a unei suprafețe de 2725  mp teren, situat în extravilanul   satului  Crâng, comuna Ciocani  și referatul de 
aprobare. 
            D-na secretar- este vorba de o hotărâre de Consiliu local din iulie anul trecut, de introducere a 
unui teren din domeniul privat în domeniul public la insistențele d-lui primar foarte mari la Prefectura 
Vaslui, și orice am fi făcut noi funcționarii din Primăria Ciocani n-ar fi înțeles, că un bazin de apă poate 
fi amplasat și pe un teren privat , nu neaparat pe domeniul public , a venit cineva și i-ar fi explicat că 
neaparat trebuie să fie terenul în domeniul public . Domeniul public este atestat prin hotărâre de Guvern, 
în domeniul public ca să introduci un teren sunt foarte multe hârtii de făcut și multe documente și multe 
avize, trebuie trimise la Consiliul Județean Vaslui , verificate , apoi trimise la Guvern și modificată 
hotărârea de Guvern. 
             D-na secretar- I s-a explicat d-lui primar că nu-i nici o problemă , așa cum primul bazin a fost 
montat pe teren privat și n-a fost nimeni împotrivă , nu s-a solicitat introducerea în domeniul public , nu 
s-a făcut nici o insistență din partea nimănui, n-a înțeles lucrul ăsta , a susținut sus și tare că trebuie 
introdus în domeniul public. 
            Dl. Hazu- la ce dată d-na secretar ? 
            D-na secretar- la 31 iulie 2020, în ședința din 31.07.2020 . Prefectura a trimis în septembrie 2020 
, cu insistențe ca dl. Turcu să întocmească un raport la proiectul de hotărâre , Prefectura a constatat că 
terenul fiind în rezerva Comisiei locale de fond funciar ( dl. Turcu a scris în raport ce a constatat , că 
terenul este în rezerva Comisiei locale) , hîrtie care n-a ajuns la mine , care a stat la dl. primar din 
septembrie  2020  , că hotărârea de Consiliu local putea fi anulată în ședința din noiembrie 2020 , d-
voastră puteți să vă apărați dl. primar , puteți să spuneți că nu este adevărat , Prefectura  a retrimis adresa 
, am luat-o de pe mail și am înregistrat-o pe 19.02.2021 . 
           Dl. primar- minți cu nerușinare. 
           D-na secretar- eu vorbesc cu d-voastră , vă rog să mă respectați , dl. primar învățați să vorbiți , 
învățați să vă comportați , nu mai înjurați, d-voastră ați lucrat la ciuperci , n-ați lucrat într-un colectiv de 
oameni, aveți 2 plângeri penale , din care una pentru purtare abuzivă. 
           Dl. viceprimar- e treaba lui , poate să aibă și 100.  
           D-na secretar- de ce nu mi-ați dat adresa din septembrie 2020? 
           Dl. primar- legat de acest teren , vedeți pe ce dată este înregistrată această adresă ? 
           D-na secretar-  nu mai mințiți oamenii. 
           Dl. Hazu- a fost legal sau nu să puneți bazinul de apă acolo? 
           Dl. Dobrin- stați să vă dau cuvântul. 
           Dl. Hazu- dați-mi cuvântul, stăm ca muții aici? Ați votat o hotărâre ilegală anul trecut! 
           Dl. Dobrin- cine vrea să ia cuvântul? 
           Dl. Hazu- de ce s-a montat bazinul ăla acolo, de ce nu v-ați documentat și d-voastră ca și 
consilieri și ce investiții s-au mai făcut acolo în afară de bazinul de apă ? Ne lovim mereu de campania 
electorală , s-a pus repede pe facebook la mari realizări, înainte de alegeri. 
           Dl. Lăzărescu- cine-I proprietar acolo? 
           Dl. primar- în ședința din iulie de anul trecut v-am adus la cunoștință că este necesar să punem un  
bazin conform noilor reglementări , acest bazin trebuia amplasat într-o zonă mai înaltă pentru a avea 
cădere, ca să asigure apa la toată lumea . Am solicitat la cadastru dacă avem un teren în proprietate 
publică , în domeniul public al Primăriei Ciocani , nu avem , pentru că dacă aveam făceam schimb cu 
2700 mp din dmeniul public , îl treceam în domeniul privat ca să completăm suprafața de teren care o 
afectăm pentru montarea acesti bazin , la care , dacă nu era domeniu privat , nu era nici o problemă. Am 
trimis adresa la Prefectură , nu dau vina pe consilieri, că n-au știut , sau că am pus eu pumnul în gură 
cum se spune sau că am relații la Prefectură , Prefectura nu ține cont de relații, drept dovadă că a respins 
proiectul de hotărâre, dar d-voastră,  întotdeauna  d-na secretar este o doamnă legistă. 
         Dl Hazu – vorbiți la subiect, întâi se caută pământul, după aia se aduce bazinul. 
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           Dl. primar- întâi am căutat terenul. 
           Dl. Hazu- și unde l-ați găsit? 
           Dl. primar- acolo unde este bazinul. 
           Dl. Hazu- păi tocmai nu-I bun. 
           Dl. primar- păi nu-I bun , eu n-o acuz pe d-na secretar. 
           Dl Hazu- ați știut de atunci că nu-I bun? 
           Dl. primar- lăsați-mă să vorbesc. 
           Dl. Hazu- vorbiți la obiect , nu v-am întrebat ce ați mâncat aseară! 
           Dl primar- și nu vă permit să-mi vorbești așa , chiar dacă ești consilier “  ce-ai mâncat aseară “, 
nu vă permit să-mi aduceți injurii. 
           Dl. Tofan- nu aveți voie să părăsiți sedința. 
           Dl. Dobrin- aveți răbdare, s-au făcut insulte. 
           Dl. Tofan- dl. consilier a spus că nu ne interesează pe noi să ne spună povești. 
           Dl. Hazu- s-au făcut insulte aici? 
           Dl. Tofan- a spus că nu ne interesează pe noi ce-ați mâncat aseară. 
           Dl. Hazu- cu bazinul de apă ați greșit. 
           Dl. Tofan – are voie să părăsească sala? 
           Dl. Dobrin- d-voastră nu aveți voie să părăsiți sala. 
           Dl. Tofan- explicați –mi , are voie dl. primar să părăsească sala ? 
           Dl. Dobrin- el vrea să se consulte cu cineva. 
           Dl. Tofan- dați-mi legea că are voie. 
           Dl. Dobrin- da, are voie să se ducă în Primărie să se consulte. 
           Dl. Hazu- preocupați-vă pentru ce ați votat astă vară. 
           Dl. Dobrin- amenințați oamenii? 
           Dl. Tofan- nu ameninț , conform legii are voie să părăsească sala dl. primar? 
           Dl. Hazu- dl. Dobrin povestiți-ne cum ați votat astă vară proiectul de hotărâre ? S-a turnat 
fundație acolo. 
           Dl. viceprimar- o să-l plătim terenul. 
           Dl Diaconu- dați explicații la oameni în sat.  
           Dl. Hazu – dl. Dobrin nu am amenințat pe nimeni. De ce s-a pus bazinul pe terenul acela? 
           Se prezintă raportul compartimentului de resort și dl. Petrovici prezintă avizul favorabil al 
comisiei de specialitate. 
           Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 6 voturi pentru și 3 abțineri( dl. Tofan , dl. Hazu și 
dl. Diaconu) . 
           Diverse: 
           Dl. Hazu -  am o întrebare pentru d-nii consilieri , știți cât a costat montarea și demontarea 
ghirlandelor ?    
           Dl. Hazu -200 de milioane lei vechi. Sunteți de accord cu lucrul ăsta? Primăria tocmai   a plătit . 
           Dl. Hazu- s-a făcut o fundație acolo, s-au cheltuit niște bani acolo. De ce s-a pus acolo bazinul?  
          Cine plătește greșeala asta?  Ați greșit.  Noi n-avem 1 leu să cumpărăm o găleată de gunoi ! 
            D—na secretar -  sunteți de accord ca  d-na Prodan să prezinte raportul de activitate al 
asistenților personali pe sem. II 2020? 
           D-nii consilieri răspund că da. 
           D-na Prodan ,consilier asistent social prezintă raportul de activitate al asistenților personali pe 
sem. II 2020. 
          Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
     
 
                Președinte de ședință,                                                                     Secretar general, 
               Dobrin Valentin-Mircea                                                                   Abaza Iosefina 
 
 
 
 



 
 
 
 
 


